

STORE / Magasin

Store name / Nom du magasin: _____

Banner / Bannière: _____ Store n° / N° de magasin: _____

City / Ville: _____

Phone n° / N° de tel.: _____

Fax n° / Télécopieur: _____

Email / Courriel: _____

Buying Program / Programme d'achat: FOB PREPAID / Prépayé

CLIENT

First name / Prénom: _____

Last name / Nom: _____

Address / Adresse: _____

City / Ville: _____

Postal code / Code postal: _____

Phone n° / N° de tel.: _____

Email / Courriel: _____

COLLECTION Collection	MODEL Modèle	QUANTITY Quantité	Notes Notes



Create the perfect layout for your needs in 3 steps.

Créez un agencement parfaitement adapté à vos besoins en 3 étapes.

MEASURE / Mesurer

Take exact measurements of the room (distance between walls, room shape, ceiling height) and record them on the planning grid with the windows and doors location as well as which way they open. Mark the location of electrical switches, outlets, gaz pipes and plumbing.

Prenez les mesures exactes de la pièce (distance entre les murs, forme de la pièce, hauteur sous plafond) et notez-les sur la grille de planification. N'oubliez pas d'inclure les fenêtres et les portes ainsi que leur sens d'ouverture. Marquez l'emplacement des tuyaux, du gaz, des prises électriques et de l'alimentation en eau.

INTEGRATE / Intégrer

Integrate fixed features (major appliances, sinks). Continue with the corner base cabinets (if necessary) in order to clearly delimit the space. Always enter the width, height and depth.

Intégrez les éléments fixes (électros, éviers). Continuez avec les armoires inférieures en coin (au besoin) afin de bien délimiter l'espace. Toujours inscrire la largeur, la hauteur et la profondeur.

FINALIZE / Finaliser

Insert the other base cabinets then the wall cabinets. Finish with the list of necessary accessories such as end panels, toe-kicks...

Insérez les autres armoires inférieures puis les armoires murales. Il ne vous restera plus qu'à faire la liste des accessoires nécessaires comme les panneaux de finition, les coups de pied...

	0"	12"	24"	36"	48"	60"	72"	84"	96"	108"	120"	132"	144"
12"													
24"													
36"													
48"													
60"													
72"													
84"													
96"													
108"													

Project name / Nom du projet: _____ Date: _____

Prepared by / préparé par: _____



10 Roger-Dorais, Saint-Rémi, QC J0L 2L0
T: 1-800-390-6164 • F: 1-800-390-9290
Luxomarbre.com

[Download our kitchen catalog here](#)
[Téléchargez notre catalogue cuisine ici](#)

